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جستجوي سهميه المپيك پشت سدها!

مليپوشان رويينگ قايقراني براي حضور در المپيك تلاش مضاعفي دارند ...

مليپوشان رويينگ قايقراني براي حضور در المپيك تلاش مضاعفي دارند
جستجوي سهميه المپيك پشت سدها!

جام جم آنلاين: &#171;از وزارت نيرو كمال تشكر را داريم كه اجازه دادند پشت سدها تمرين كنيم. با اين تمرينات بچهها خيلي آماده
شدهاند و روند تيم ملي خوب است.» اين بخشي از حرفهاي رئيس كميته رويينگ فدارسيون قايقراني ايران در تشريح برنامههاي

تيم ملي در راه كسب سهميه المپيك است.
عمران پورعسگر پرست در حالي اين حرفها را بر زبان ميآورد كه رويينگ ايران در سالهاي اخير پيشرفت زيادي كرده و صاحب
عناوين جهاني شده است. حضور چهره برجستهاي چون محسن شادي كه براحتي در مسابقات قهرماني آسيا و بازيهاي آسيايي مدال
طلا را بر گردن ميآويزد نشان از جايگاه خاص اين رشته نوپا در بين قايقرانان ايران دارد. با اين حال شرايط و امكاناتي كه براي اين

رشته و ساير مواد قايقراني در كشورمان وجود دارد با ميزان توقعات از اين ورزش همخواني ندارد.

زندگي دختران قايقران در كانكسهايي كه كنار درياچه آزادي قرار داده شده بود و جنجال بسياري را هم برانگيخت تنها بخشي از اين
كمبودهاست و با ممنوعالمصاحبه شدن ورزشكاران اين رشته، شايد سرپوشي بر كمبودهاي حال حاضر قايقرانان باشد. البته همه
مشكلات به اين مسائل ختم نميشود. در حالي كه از تيم ملي ايران كسب سهمه المپيك و حتي درخشش در لندن انتظار ميرود،
قايقرانان همچنان از داشتن يك پيست استاندارد براي انجام تمريناتشان محروم هستند. در حقيقت جدا از آنكه علي سعيدلو، رئيس
وقت سازمان تربيت بدني كلنگ احداث اين پيست را در بندر انزلي به زمين زد هيچ اتفاق ديگري براي عملي شدن وعدهاي كه داده
شد رخ نداده است. در چنين شرايطي پناه بردن به سدهاي آبي احداث شده از سوي وزارت نيرو تنها چاره ممكن در ماههاي سرد سال

است كه با رضايت مسوولان اين رشته همراه شده است.

جستجوي سهميه المپيك در تمريناتي كه پشت اين سدها انجام ميگيرد اگرچه رضايتبخش به نظر ميرسد اما قهرمانان اين رشته
نميتوانند گلهمندي خود را پنهان نگه دارند. محسن شادي در اين باره ميگويد: مدتها مربي نداشتم و مربي ازبكستاني هم در رشته
من صاحب تخصص لازم نبود و به اجبار كار را با بدنساز پيش بردم. اگر تنها بخواهيم به كسب حضور در بازيهاي المپيك انديشه
كرده و فقط به اين حضور راضي شويم، راه به جايي نخواهيم برد. به قول معروف بايد المپيكي فكر كنيم. در اين راستا و با وجود
اينكه ميدانم مسابقه المپيك خيلي سخت است ولي به دنبال اين هستم كه پس از كسب سهميه المپيك، در لندن هم بدرخشم. به

اهتزاز درآوردن پرچم ايران در اين بازيها خيلي باارزش است و من دنبال انجام اين كار هستم.

به دنبال 2 سهميه ديگر

با وجود 2 سهميهاي كه پيشتر براي ايران كسب شده، همچنان قايقراني ايران روي 2 سهميه ديگر حساب ميكند. به غير از محسن
شادي كه كمتر كسي نسبت به كسب سهميه او در مسابقات انتخابي كره جنوبي ترديد دارد، رويينگ ايران 2 سهميه ديگر هم در مواد

سنگين وزن يك نفره بانوان و 2 نفره سبك وزن بانوان دنبال خواهد كرد.

مسوول كميته رويينگ فدراسيون قايقراني در اين باره به &#171;جامجم» ميگويد: ما از اول هم روي 4 ماده برنامهريزي كرده بوديم
و خيلي اميدواريم كه به اين مهم دست يابيم. اما در المپيك به دنبال اين هستيم كه محسن شادي افتخارآفريني كند. شادي يك چهره
بزرگ در اين رشته است كه ميتواند در سطح المپيك هم بدرخشد. البته او به سنگين وزن صعود كرده كه كار سختي در پيش دارد و
اگر به فينال گروه B صعود كند و جزو 12 نفر برتر بشود، صاحب افتخاربزرگي براي قايقراني ايران خواهد شد. برنامه اصلي رويينگ هم
در المپيك 2016 ريودوژانيرو جواب ميدهد چرا كه روي كسب مدال محسن شادي در آن بازيها حساب باز كردهايم و به احتمال

فراوان قهرمانهاي ديگري هم خواهيم داشت.

از پورعسگرپرست درخصوص امكانات تيم ملي ميپرسيم كه پاسخ ميدهد: متاسفانه به دليل نداشتن پيست استاندارد نميتوانيم در
چنين شرايطي تمرين كنيم.تيم بانوان در بندر انزلي اردوهايي داشته است و تيم مردان هم براي 2 ماه در بندرلنگه كار خود را پي
ميگيرد. يك كانال خوب در اين بندر است كه ميتواند براي تمرين مفيد واقع شود، اما ورزشكاران مجبور هستند روزانه 45 كيلومتر را
با ماشين طي كنند تا به محل تمرين بروند. به هرحال اين شرايطي است كه براي رشته المپيكي وجود دارد و ما هم تلاش ميكنيم از
داشتههايمان بهترين بهره را ببريم. در اين مدت هم وزارت نيرو به ما لطف كرده و اجازه داده پشت سدهاي آبي تمرين كنيم، چه در
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غير اين صورت مشكلات فراواني داشتيم.

اردوي تيم ملي در چين پيش از اعزام به كره جنوبي و به خدمت گرفتن يك سرمربي دانماركي از جمله برنامههايي است كه ميتواند
براي تيم ملي مفيد واقع شود. پورعسگرپرست با اشاره به اين نكته كه هساتينگ، مربي سرشناس دانماركي علاقهمندي خود را براي
هدايت تيم ملي ايران اعلام كرده است، ميگويد: اين مربي بعد از بازديدي كه از امكانات ايران و تمرين تيم ملي داشت برنامه تمريني
را قبل از ژانويه براي مليپوشان ارسال كرده بود كه نشان از علاقه وي به كار در تيم ملي دارد.ضمن اين كه اردوي تيم ملي را به مدت
40 روز در جنوب كشور چين كه در زمستان، آب و هواي خوبي هم دارد برگزار ميكنيم. ما قبل از بازيهاي آسيايي گوانگجو هم چنين
اردويي داشتيم كه خيلي مفيد واقع شده بود و با تمريناتي كه مليپوشان در شرايط استاندارد و امكانات چين انجام خواهند داد

بخوبي براي مسابقات انتخابي كره جنوبي آماده خواهند شد.

علي رضايي / جامجم
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